
ČANGRIZAONICA, 23.01.2019. 

PITANJE: Kad će se skinuti božićni ukrasi u Gospiću? 

ODGOVOR:   GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ   

Zahvaljujem Milanu na pitanju, božićno – novogodišnja dekoracija će 

biti skinuta do kraja idućeg tjedna ako vremenski uvjeti dopuste. Bilo 

je i kvarova na mreži pa su nam isti bili prioritet za rješavanje. 

PITANJE: Može li gradonačelnik Gospića Karlo Starčević odgovoriti koliko često 

organizira susrete i razgovor s građanima? 

ODGOVOR:   GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ   

Poštovana gospođo Ivanka, građane primamo svakodnevno po 

potrebi, ako je potrebno primamo i grupe. Ured gradonačelnika za 

naše građane je uvijek otvoren. 

PITANJE: Kakva je suradnja između Mjesnih odbora na području grada Gospića? 

ODGOVOR:    GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ   

U 2018. godini  suradnja je bila odlična i korektna, te koristim ovu 

prigodu zahvaliti predsjednicima Mjesnih odbora te članovima Vijeća 

Mjesnih odbora Grada Gospića na konstruktivnoj i dobroj suradnji. U 

proljeće krećemo  sa obilaskom Mjesnih odbora i zborovima građana. 

PITANJE: Zašto zimska služba ne čisti na vrijeme na području Vrebca i Mogorića? 

Nije očišćena cesta gornji Vrebac do Gradine 

ODGOVOR:    GRADONAČELNIK KARLO STARČEVIĆ   

Ceste se redovito čiste  kako  asfaltirane  ceste tako i makadamski 

putevi. Grad Gospić je površinski najveći Grad u Republici Hrvatskoj, te 

broji 25 Mjesnih odbora. Apeliram i molim naše građena da imaju 

razumijevanja i strpljenja jer nismo svemogući da u isto vrijeme 

možemo svaki put očistiti. 

 

 

 


